
 

  

  
 

Verslag Vergadering Participatieraad 
Dinsdag 9 mei 2023, 19.30 uur - 22.00 uur 
 
1. Opening, vaststellen agenda. 
Agenda wordt zonder wijziging vastgesteld. 
De voorzitter heer Jan Willem Duker en Mariët Christiaans welkom. 

 
2. Toelichting over het Integraal Zorgakkoord (IZA) en het Actief Leven 

Akkoord (Gala) 2023. 
Het Integraal Zorgakkoord (IZA) streeft er naar de zorg toegankelijk te houden voor 
iedereen, de kwaliteit te behouden en dat de zorg betaalbaar blijft.  
Preventie en investeren in het Sociaal Domein gaat bij de zorg horen. 
Er is een regionale preventiestructuur, gemeente, zorgkantoren en zorgverzekeraars.  
Zij maken samen een Regiobeeld en een Regioplan. 
Gala is het Gezond en Actief Levenakkoord heeft als doel het terugdringen van 
gezondheidsachterstanden 
 

3. Verslag Participatieraad 4 april 2023 en mededelingen. 
Afspraak met Buurts op 15 mei om de stand van zaken te bespreken en de afhandeling 
van de doorgestuurde signalen. De terugkoppeling wordt gedaan in de volgende 
vergadering.  
Nora Ameziane neemt in de vergadering van 6 juni afscheid van de Participatieraad. 
Door omstandigheden kan Nora niet genoeg tijd besteden aan de Participatieraad.  
 

4. Rondje langs de werkgroepen 
 Werkgroep Werk, Inkomen, schulden en Armoede 

• De Participatieraad heeft laten weten dat ze positief is over de aanpassingen op 
de beleidsregel Terugvordering. 

• De Participatieraad heeft ook een positief advies uitgebracht over de Verkorting 
aflosperiode van 36 naar 18 maanden van een schuldregeling in het Msnp. 

• Een positief advies met twee kanttekeningen is uitgebracht over  
Wijzigingsverordening Re-integratie vanwege Breed Offensief. 
 

        Werkgroep Participatie, Diversiteit en Wonen 

• De werkgroep heeft een discussie gevoerd over de voorgenomen wijziging van 
Wijkraad naar Wijkplatform.  

• Er komt een nieuwe notitie Regenboogbeleid aan.  

• Guda Kay, gebiedsverbinder komt op 14 juni bij de werkgroep langs. 
 
        Werkgroep Jeugd 

• De positie van het CJG is aan het veranderen nu de specialistische jeugdhulp 

veel meer naar voren komt. Jeugd GGZ is gespecialiseerd jeugdhulp. De 

overgang loopt soms anders dan gedacht. De communicatie hierover is 

onduidelijk. Bij de wijkteams werken nu veel generalisten voor het geven van 

brede ondersteuning. De ambulante begeleiding GGZ worden nog aangesteld.  
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• De onafhankelijke cliëntondersteuners bij MEE hebben nu  meer werk doorat             
mensen de weg niet precies weten in de sociale basis en bij de wijkteams.  

 
        Werkgroep Zorg en Welzijn. 

• Voorlichting gehad over de wijzigingen in de Verordening MO.  

• Wie gaat het doelgroepenvervoer volgen? 

• Er komt geenuitbreiding met cultuurinstellingen van de Haarlempas.  

 
5. Discussie over startnotitie van Wijkraden naar Wijkplatform 
De Omgevingswet geeft aan dat er bij beleidsnota’s altijd een participatieparagraaf 
moet zijn.  
B&W wil de inspraakverordening verruimen (ook Raad?) 
Er wordt naar gestreefd dat zoveel mogelijk mensen meedoen in de buurt. Wijkraden 
zijn niet meer van deze tijd. Veel mensen willen zich niet binden voor 4 jaar. Er zijn op 
dit ogenblik geen analyses over de wijkraden beschikbaar. Ook niet beschikbaar 
hoeveel mensen in de buurt actief zijn.  
 
Het gaat over de nota’s van Wijkraad naar Wijkplatform en nota Actualisatie 
Participatiebeleid.  
Het is een te rigide omvormen naar wijkplatforms als er wordt gesproken over het 
onderwerp meedoen.  
In de Pletterij bijeenkomst over Burgerparticipatie met Evellien Tonkers gaf de 
gemeente uitleg over het wijkplatform. Conclusie is dat er van bovenaf gezegd wordt 
wat er gedan moet gaan worden. 
In het 4e kwartaal is er een kanteling naar wijkplatforms. Het wijkbudget blijft hetzelfde. 
Belangbehartiging mag er niet gedaan worden. Er is veel onduidelijk. 
Concluderend kan er gezegd worden dat 

1. De probleemanalyse tekort schiet 
2. Het wordt niet duidelijk of het wijkplatform de oplossing is. 

 

6. Voorbereiden gesprek met Buurts op 15 mei 2023. 
Duidelijk is wie er aan het gesprek gaat deelnemen. 

1. Hoe kijken ze vanuit Buurts aan tegen de signalen? 
2. Welk tijdschema houden ze nu aan? 
3. Hoe richt je het communicatieproces in dat de juiste mensen op het juiste 

moment de informatie krijgen die ze nodig hebben? 
4. Heeft het Leger des Heils een monopolypositie op bepaalde vormen van 

begeleiding? 

 
7. Stand van zaken : 

Participatieprijs. 
De voorbereiding loopt goed. Vanaf 1 mei zijn de bezoeken begonnen. De bijeenkomst 
van 7 juni wordt voorbereid. Op 25 mei is de bijeenkomst gepland waarop de jury alle 
informatie over de initiatieven beoordeelt en zal besluiten aan wie de prijs wordt 
uitgereikt. De bijeenkomst van 7 juni wordt voorbereid. In het Agendaoverleg zal de 
bijdrage van de wethouder worden afgestemd. 

 Vacatures Participatieraad 
Tot 15 mei komen de reacties binnen. De plek voor de sollicitatiegesprekken wordt 

geregeld.  
Zelfevaluatie Participatieraad 
De leden hebben allemaal een enquête binnen gekregen met het verzoek om deze in 
te vullen. Op 3 juni zal Wilma Kuiper van Stimulansz de resultaten van deze enquête 
en de resultaten van de interviews met betrokken mensen binnen de gemeente 
presenteren en bespreken met de leden.  
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 Toegankelijkheid 
Ons advies en antwoord van het college is geagendeerd in de commissie 
Samenleving van ……. 
 
   


